

Title (en)
Device for paying out coils of cable

Title (de)
Abwickelvorrichtung für Kabelrollen

Title (fr)
Dispositif de dévidage de câbles bobinés en couronne

Publication
EP 0738683 A1 19961023 (FR)

Application
EP 96400833 A 19960418

Priority
FR 9504806 A 19950421

Abstract (en)
The drum has a cylindrical inner shell (4) of greater length than the width of the cable rolls (1) which it is made to receive. At least one of two flanges (6,7) is adjustable along the shell w.r.t. the other one. the flanges have a central aperture (9) of greater diameter than the shell. The shell has a series of holes (10) for adjusting the positions of the flanges, with pegs (11) to fix them in the required place. The cable drum shell has a lengthwise groove (14) and can be equipped with an additional intermediate flange to separate two rolls of cable. The drum can be transported by a wheeled trolley with hooks to engage with the ends of the axle of the drum. The inner shell and the flanges can be made of plastics.

Abstract (fr)
Le dispositif de dévidage de câbles bobinés en couronne (1) comporte un touret (4) adaptable comportant un mandrin (5) et deux joues latérales (6,7), dont au moins l'une des joues est amovible, réglable en position et verrouillable sur le mandrin (5). Il est caractérisé en ce que chaque joue (7) réglable porte au moins un doigt de verrouillage (11) saillant dans une ouverture centrale (9) de cette joue (7), et le mandrin (5) comporte au moins une série de trous (10), une rainure (14) prévue le long de chaque série de trous (10) et des passages (30) ouverts dans les trous (10) et la rainure (14) le long de la série de trous (10). <IMAGE>

IPC 1-7
B65H 49/30; B65H 49/32; B65H 75/22; B65H 75/24

IPC 8 full level
B65H 49/30 (2006.01); **B65H 49/32** (2006.01); **B65H 75/22** (2006.01); **B65H 75/24** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65H 49/305 (2013.01 - EP); **B65H 49/32** (2013.01 - EP); **B65H 75/2245** (2021.05 - EP US); **B65H 75/2272** (2021.05 - EP US);
B65H 75/2416 (2021.05 - EP US); **B65H 2701/5122** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [DA] DE 909114 C 19540415 - WILHELM WILKENING
- [A] US 2983465 A 19610509 - SKUBAL JOHN J
- [A] DE 538468 C 19311113 - SUEDDEUTSCHE KABELWERKE
- [A] US 2155770 A 19390425 - PORTER HOWARD C

Cited by
EP2017211A1; CN103640913A; CN105905646A; CN112722988A; CN114687030A; CN102442588A; CN114408665A; CN103754706A;
CN103708284A; CN109592517A; FR2918976A1; NL1011278C2; EP0878429A1; WO9807645A3; WO0234647A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE DK ES FI IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0738683 A1 19961023; FR 2733219 A1 19961025; FR 2733219 B1 19970516

DOCDB simple family (application)
EP 96400833 A 19960418; FR 9504806 A 19950421